
FATETS MED FLERA                                PROTOKOLL 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING               2009-03-31 
 
 
 
                                
 
 Fört vid årsstämma i Stockens allaktivitetshus 
 Tisdagen den 31 mars 2009 
 
 
 
 
 
 

1.  Till ordförande för stämman valdes Ulf Meyer. 
 
2.  Till sekreterare för stämman valdes Sören Boström. 
 
3.  Till justeringsmän valdes Toni Jasbetz och Mats Wretling 
 
4.  Kallelse till stämman har skett på behörigt sätt. 

 
5.  Dagordningen till stämman godkändes. 

 
6.  Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av Leif löfgren. 

 
7.  KabelTV gruppens berättelse föredroga av Roger Östman. 

 
8.  Revisorernas berättelse föredrogs av Lars-Gunnar Andersson. 

 
9.  Styrelsen beviljades ansvarsfrihet och berättelserna lades till handlingarna. 

 
10.  KabelTV gruppen beviljades ansvarsfrihet. 

 
11.  Inga motioner från medlemmar eller förslag från styrelsen hade inkommit. 

 
12.  Tord Örtegren valdes till kassör för två år. 

 
13.  Till suppleant och tillika värmegruppsledamot för två år valdes Toni Jasbetz och  

             Sören Boström. 
 

14  Till gatuombud och tillika valberedning för ett år valdes Jan Sundström, Mats Wretling och   
Per Ekeberg . Sammankallande för valberedningen är Anna Jarl Granmyrsgatan 11. (Nästa 
är Per Ekeberg). 

 
15  Till ledamot av KabelTV gruppen valdes Roger Östman för två år. 

 
16  Till revisor för två år valdes Tommy Wall. 



 
      17 

a Till revisorsuppleant för ett år valdes Lennart Wik 
 
b Styrelsens förslag till budget för 2009 godkändes. Medlemsavgiften för 2009 blir 
700 kr. 

 
18 Övriga frågor: 
 

18a Frågan om uppdrag till gatuombuden angående grannsamverkan tas upp av 
styrelsen. 
 
18b Ränteinkomster för föreningen uppgår 2008 till 19 787  / 148 = 133 kr / hushåll. 
Beloppet är avdragsgillt som delägarbeskattad samfällighet.  
 
18c Styrelsen ser över möjligheten att ta in en konsult som ser över våra vatten och 
värmesystem map reglering och styrning. Det varierar på gatorna hur länge man 
behöver spola innan varmvattnet kommer. Viktigt att man återställer cirkulationsflödet 
på v-vattnet efter avstängning vid ingrepp. Anmäl alltid fel till styrelsen. (Uppdaterad 
telelista bifogas).  
 
18d  En sammanställning av 2008 års förbrukning och kostnader för värme och 
varmvatten kommer att distribueras till resp. hushåll under våren.  

 
18e  Styrelsen kommer under 2009 att presentera förslag på ersättning av nuvarande 
KabelTV-nät. 
 
18f  Tage Larsson berättade att antalet skadeanmälningar som gjorts till polisen under 
2008 är färre än 2007. 15 resp. 30. Krossade glasrutor och klotter dominerar. 
 
18g  Larry Isaksson avtackades då han efter lång och trogen tjänst flyttar under våren. 

 
 
19 Mötet avslutades. 
 
 
   
 
 
 
 
Sören Boström    Ulf Meyer 
Sekreterare     Ordförande 
 
    
       
 

          Justeras:  
 
 Toni Jasbetz     Mats Wretling 
       
            

 
 



 


